
      /DG 

FOK BORÅS  
Föreningen för olympisk kortdistansskjutning  
  

STYRELSEMÖTE 2019 06 19 - sammanfattning  
 
Närvarande: Anders Andersson  

Jens Ståhl  
Davor Gaupp  
Hartwig Krüger 

Esko Nyysti  
Åke Nordin  
Tomas Ånhed 

Jim Andersson  
Lars Larsson  
Sören Wahlberg 

 
  
Rapporter  
- 

        Pistol 
             - Verksamheten är reducerad pga. begränsade skjuttider.  
. 

       Viltmål  
              - Bra Beläggning  
. 

      Trappbana  
               - Bra beläggning porting är uppskattat  
  
 Föreningsintyg  
          5 föreningsintyg behandlades och godkändes av styrelsen.  
           1 för 357 Magnum 
           1 för .32  
           1 för 32 S-W long  
           2 för .22  
           
Övriga frågor / punkter  
. 

-   Davor presenterade ett förslag på tillfällig skjutbana förlagd till trapp-området .  
     Vi avvaktar med beslut till vi har haft möte med BPS om ett samarbete och kunna nyttja  
      deras banor.  
. 

-    Jens har ordnat en dator till klubbstugan.  
. 

-     Vi kommer att ha en avslutningsfest den 28/9  
  
         
Information Skyttecenter  
    Ritningar håller på att tas fram, Servicekontoret ska göra en massaberäkning och kalkyl på   
    infrastukturen.   
           

   
  

Nästa möte  
       2019-08-19 i klubbstugan kl.18:00  
  
  
  


